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Abstract (en)
[origin: US2017198993A1] A pistol with a frame, a breech which is movable thereon and a rotary barrel which is located in the breech. The rotary
barrel is rotated and moved axially with respect to the breech between a locked position and an open position by means of cams and grooves. In
order to avoid the wear which is customary in weapons of this type, the breech is provided with a stop surface running obliquely with respect to the
bore axis, and the barrel has a corresponding contact surface. During the locking by the flat contact between said surfaces, the beginning of the
relative rotational movement is initiated. By virtue of this precisely guided and directed interaction, wear can be reduced by orders of magnitude
relative to the prior art.

Abstract (de)
Die Erfindung betreffend eine Pistole (1) mit einem Rahmen (2), einem darauf verfahrbaren Verschluss (3) und einem im Verschluss befindlichen
Drehlauf (4). Der Drehlauf wird durch Nocken und Nuten bezüglich des Verschlusses zwischen einer verriegelten Position und einer offenen
Position verdreht und axial bewegt wird. Um die bei derartigen Waffen übliche Abnützung zu vermeiden wird vorgesehen, dass der Verschluss (3)
eine schräg zur Seelenachse verlaufende Anschlagsfläche (11) aufweist, und der Lauf eine korrespondierende Kontaktfläche (18). So wird beim
Verriegeln durch den flächigen Kontakt zwischen diesen Flächen (11, 18) der Beginn der relativen Drehbewegung initiiert. So gelingt es, durch
genau geführtes und gerichtetes Zusammenwirken die Abnutzung um Größenordnungen zu verringern.
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